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Protokół nr 33/17 
posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej Węglińca 
 z dnia 23 maja 2017r. 

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Gminy i Miasta   
 
 
    Witając zebranych, Przewodnicząca Komisji - radna Maria Fedyczkowska, o godz. 
11.02, otworzyła posiedzenie. Stwierdziła, iż posiedzenie jest prawomocne, bowiem spośród 
sześcioosobowego składu komisji w posiedzeniu uczestniczy czterech członków komisji. 
Nieobecny Tomasz Szymański oraz Grzegorz Tyrakowski.    
Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1, a osób zaproszonych i uczestniczących                                             
w posiedzeniu-zał. nr 2.  
 
Następnie prowadząca obrady przypomniała  porządek obrad zawarty w zaproszeniu na 
komisję (zał. nr 3). Uwag nie zgłoszono i 4 głosami „za” porządek obrad został przyjęty. 
                  

Pierwszym tematem była ANALIZA PROJEKTOW ORGANIZACYJNYCH SZKÓŁ NA ROK 
SZKOLNY 2017/2018      

        
Przewodnicząca  oddała głos Pani Beacie Bogacz, która uczestniczyła w posiedzeniu 

komisji w imieniu nieobecnego Burmistrza Gminy i Miasta w Węglińcu. P. Bogacz 
poinformowała, że dyrektorzy szkół złożyli projekty arkuszy organizacyjnych w ustawowym 
terminie, wynikającym z nowych przepisów oświatowych, z odpowiednimi opiniami Rady 
Pedagogicznej oraz związków zawodowych. Arkusze z drobnymi uwagami zostały 
zatwierdzone również przez Kuratorium Oświaty. Przedstawione arkusze organizacyjne 
zawierają tylko niezbędne i wynikające z ramowego planu nauczania zajęcia oraz godziny 
logopedów, psychologów, pedagogów, nauczycieli świetlicy, biblioteki. Na spotkaniu 
poprzedzającym terminy sporządzenia arkuszy Burmistrz zadecydował, że po 
przeanalizowaniu złożonych arkuszy, na spotkaniu z dyrektorami w sierpniu podejmie 
decyzję o przyznaniu dodatkowych godzin zajęć pozalekcyjnych płatnych z budżetu gminy ( 
informacja dotycząca arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 2017/2018 stanowi załącznik 
nr 4 do protokołu). (o godz. 11.15  przybył radny T. Szymański) 
Następnie P. Bogacz poprosiła radnych o przedstawianie pytań dotyczących arkuszy. Pani 
Fedyczkowska zwróciła się z zapytaniem, czy są planowani do zatrudnienia nauczyciele 
emeryci. P. Bogacz wyjaśniła, że jedynie w Zespole Szkół w Ruszowie planowany jest do 
zatrudnienia na stanowisku nauczyciela muzyku emeryt, ze względu na posiadane 
wykształcenie oraz prowadzenie Zespołu PRYMA. (o godz. 11.25 przybył radny 
G.Tyrakowski). 
W związku z brakiem dalszych pytań ze strony radnych  do przedstawionych projektów 
arkuszy organizacyjnych Przewodnicząca zapytała kto jest za przyjęciem projektów arkuszy 
organizacyjnych na rok szkolny 2017/2018?  
6 głosami „za”, komisja pozytywnie zaopiniowała projekty arkuszy organizacyjnych.  
 
Następnym tematem był punkt PRZYGOTOWANIE I ORGANIZACJA WYPOCZYNKU 
LETNIEGO DLA DZIECI I MŁODZIEZY – OFERTA NA OKRES WAKACJI. 
 
Przewodnicząca komisja oznajmiła, że informacja dotycząca organizacji wypoczynku została 
przekazana do radnych  (zał. nr 5) oraz poprosiła radnych o pytania. 
Dyskusji nie podjęto i niniejsze sprawozdanie przyj ęto jednogłośnie, 6 głosami „za”.  
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Kolejny temat obrad komisji dotyczył PLANÓW REMONTOWO-BUDOWLANYCH                                
W OKRESIE WAKACJI W PLACÓWKACH SZKOLNYCH 
( o godz. 11.50 na posiedzenie komisji przybył Burmistrz p. S. Mikołajczyk). 
 
Informacja o planowanych remontach została przekazana członkom komisji z materiałami 
informującymi o posiedzeniu komisji (zał. nr 6). Członkowie komisji nie podjęli dyskusji w 
tej sprawie. 
 
           Ostatnim punktem posiedzenia komisji był punkt SPRAWY RÓŻNE ; 
W nawiązaniu do informacji dotyczących konkursu na Dyrektora MGOK w Węglińcu (zał. nr 
7 ) członkowie komisji uzgodnili członków komisji konkursowej z ramienia Rady Miejskiej 
tj. p. M.Fedyczkowską, p. M.Wawrzynka oraz p. T. Szymańskiego. 

Następnie radny A.Fink w imieniu rodziców dzieci ze Starego Węglińca złożył 
zapytanie odnośnie przyszłości szkoły w Starym Węglińcu. W odpowiedzi Burmistrz 
podtrzymał wielokrotnie przedstawiane stanowisku o konieczności funkcjonowania filii 
Szkoły Podstawowej w Węglińcu, natomiast liczba oddziałów jest uzależniona od liczby 
uczniów zapisanych do szkoły w danym roku szkolnym. 
Radny G. Tyrakowski  wystąpił z zapytaniem o godziny funkcjonowania boiska „Orlik” przy 
Zespole Szkół w Ruszowie, na które Burmistrz wyczerpująco odpowiedział. 
 
      Ponieważ porządek posiedzenia został wyczerpany, Przewodnicząca komisji o godz. 
12.25 zamknęła obrady.  
 
 
 
 
 

                                                                                                   PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
 

                                                                                                                                                                              (-)MARIA FEDYCZKOWSKA 
 
 
 
 
 
Protokołowała; 
 
B. Bogacz 
Węgliniec, 23.05.2017r. 
 

 
 


